
PROTOKÓŁ NR XVIII/2019 

z nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

z dnia 9 września 2019 r. 

 

Obrady otworzyła Przewodnicząca Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego –

Irena Renduda – Dudek, stwierdzając na podstawie listy obecności 

prawomocność obrad. 

 

Sesja odbyła się w Urzędzie Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego, rozpoczęła się 

o godz. 15.04. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miasta powitała obecnych na sesji. 

W sesji udział wzięli: 

1. Radni RM – zgodnie z załączoną listą obecności (załącznik nr 1, 1a, 1b  

do protokołu) 

2. Prezydent Miasta – Jarosław Górczyński 

3. Wiceprezydent Miasta – Piotr Dasios 

4. Wiceprezydent Miasta – Dominik Smoliński 

5. Skarbnik Miasta – Sławomir Kijak 

 

Nieobecni radni:  B. Morycińska, A. Pietruszka, J. Pikus, M. Woźnicka – 

Kuzdak 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Szanowni Państwo Radni! 

Przypominam o ochronie danych osobowych, związanych z RODO, nie będę już 

mówiła tej formułki, bo myślę, że wszyscy ją znamy na pamięć, pamiętajmy 

tylko, że nie podajemy w wypowiedziach nazwisk, adresów osób trzecich.  

 

 

Ad II/Przedstawienie porządku obrad: 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Porządek sesji nadzwyczajnej 

otrzymaliśmy, główny punkt to punkt III dzisiejszych obrad. Czy mają Państwo 

Radni uwagi do porządku obrad?  

Proszę Pana Prezydenta o zabranie głosu. 

Prezydent Miasta – J. Górczyński – Pani Przewodnicząca! Panie i Panowie 

Radni! Szanowni Goście! Na początek chciałbym skorzystać z możliwości  

i chciałbym wszystkim Państwu podziękować, i pochwalić się. A te 

podziękowania, podziękowania dla naszych mieszkańców, dedykuję tę nagrodę, 

którą miałem zaszczyt i przyjemność odebrać w ubiegłym tygodniu na Zamku 

Królewskich w Warszawie.  

Szanowni Państwo! Mieliśmy… Zgłoszonych zostało ponad 550 wniosków  

z całej Polski do prestiżowej nagrody „Modernizacja Roku 2018”. Dla mnie 
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wyjątkowe wyróżnienie, że Ostrowiec Świętokrzyski uzyskał główną nagrodę  

w kategorii sport i rekreacja za inwestycję „Rawka od Nowa”. Z tego miejsca, tę 

nagrodę i ten zaszczytny tytuł chciałbym dedykować przede wszystkim 

mieszkańcom naszego miasta i naszym gościom, którzy odwiedzili, skorzystali  

z otwartych basenów na Rawszczyźnie. Chcę przypomnieć, że frekwencja na 

naszych otwartych basenach, to ponad 100 tysięcy sprzedanych biletów. O tym, 

jak ważna to była inwestycja, potrzebna dla mieszkańców, niech świadczy ta 

frekwencja, ilość osób, które odwiedzają nasze baseny. I z drugiej strony to 

uhonorowanie tej inwestycji, to ta nagroda. Ta inwestycja – jak Państwo 

pamiętacie – była solą w oku co niektórych, ale były tam przeszkody, ale dzisiaj 

z perspektywy czasu mogę powiedzieć, że to jest wyjątkowe wyróżnienie. Chcę 

też podkreślić jedną rzecz: w patronatach honorowych do tej nagrody jest 

Główny Inspektor Nadzoru Budowlanego, Polska Izba Inżynierów 

Budownictwa, to są branżowe instytucje – już nie chcę wymieniać ministerstw, 

które są w to zaangażowane. Mnie było wyjątkowo miło znaleźć się w gronie 

tych osób, które uzyskały te nagrody. Powiem tak: odbieram wiele telefonów  

z wielu miast od wielu prezydentów i burmistrzów, którzy chcieliby takie 

baseny wybudować u siebie. Jak przyjeżdżają wizytować te baseny, to są 

zachwyceni, no nie wszystkich stać na wybudowanie tych basenów. Ceny 

poszły bardzo mocno w górę, dzisiaj takie baseny powinny kosztować razy dwa, 

albo razy trzy. Stąd cieszę się, że mogliśmy we właściwym momencie 

wykorzystać tę przysłowiową chwilę i te baseny zbudować. Jeszcze raz chcę 

podziękować i dedykować tę nagrodę przede wszystkim tym, którzy odwiedzają 

te baseny i myślę, że ten symboliczny tytuł też zawiśnie na basenie, tutaj 

przekażemy Panu Dyrektorowi Piotrowi Węglewiczowi, natomiast myślę, że 

Pani Sekretarz wyeksponuje tę statuetkę w Urzędzie Miasta. Było mi 

niezmiernie miło, chcę podziękować wszystkim Państwu Radnym za to, że 

wspieraliście Państwo, tym, którzy byli w ubiegłej kadencji radnymi i tym, 

którzy dzisiaj nie są radnymi, ale wspierali – też wyjątkowe podziękowania za 

wsparcie. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękujemy bardzo. 

Prezydent Miasta – J. Górczyński – Natomiast co do dzisiejszego porządku 

obrad, to dla formalności chciałbym zaproponować pewną zmianę,  

a mianowicie w podpunkcie 1 – w projekcie uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 2019 r. – 

proszę o wymianę załączników nr: 2, 2a i 2b. A po podpunkcie 1 – projekcie 

uchwały zmieniającym uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski na 2019 r. – wnoszę nowy projekt uchwały - 

zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2019 r. – jako ppkt 2. W związku z tym projekt uchwały 

zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2019 – 2023 stałby się ppkt 3. I w związku  
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z wniesionym nowym projektem uchwały – w ppkt 3 – w projekcie uchwały 

zmieniającym uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2019 – 2023 – proszę wymienić załącznik nr 1. 

Wszystkie powyższe materiały Państwo Radni otrzymali przed sesją i przed 

posiedzeniem Komisji Budżetu. Dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję bardzo. Czy ktoś  

z Państwa Radnych chciałbym jeszcze coś dodać do porządku obrad? Nie widzę. 

W takim razie przegłosujemy nowy punkt, który wchodzi do porządku obrad, 

mianowicie projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 2019 r. Kto jest za przyjęciem tego 

punktu do porządku obrad – naciska przycisk i podnosi rękę? Kto jest przeciw – 

naciska przycisk i podnosi rękę. I kto się wstrzymał – naciska przycisk i podnosi 

rękę. Stwierdzam, że ten punkt do porządku obrad przyjęliśmy. 

Radni Rady Miasta jednogłośnie opowiedzieli się za rozszerzeniem porządku 

obrad o projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 2019 r. (imienny wykaz głosowania stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu). 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Teraz przegłosujemy całościowo 

porządek obrad wraz z tym naniesionym na nowo punktem. I kto z Państwa jest 

za przyjęciem porządku obrad dzisiejszej sesji – naciska przycisk i podnosi rękę. 

Kto jest przeciw – naciska przycisk i podnosi rękę. I kto się wstrzymał – naciska 

przycisk i podnosi rękę. Stwierdzam, że porządek przyjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM przyjęli następujący  porządek obrad (imienny wykaz głosowania 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu): 

 

III. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2019 r., 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2019 r., 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2019 – 2023. 

 

IV. Zamknięcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – W takim razie przechodzimy do 

punktu III porządku obrad. 
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Ad III/Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Jako pierwszy projekt uchwały 

zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na rok 2019 – oczywiście, z wymienionymi załącznikami,  

o których wspominał Pan Prezydent, które były również omawiane na Komisji 

Budżetu, mianowicie nowy załącznik nr 2, 2a i 2b. Projekt uchwały był 

opiniowany przez Komisję Budżetu, proszę Przewodniczącego o zabranie głosu.  

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Komisja Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni  

mają uwagi, zapytania do projektu uchwały? Nie widzę.  

W takim razie przechodzimy do głosowania projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 

2019 r. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały – podnosi rękę i naciska 

przycisk. Kto jest przeciw – naciska przycisk i podnosi rękę. I kto się wstrzymał 

– naciska przycisk i podnosi rękę.  

Stwierdzam, że tę uchwałę przyjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 2019 r. (imienny wykaz 

głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu).  

 

Patrz uchwała Nr XVIII/98/2019 - załącznik nr 5 do protokołu.  

 

 

2) Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Kolejny, nowy – dzisiaj 

wprowadzony do porządku obrad – projekt uchwały, takiej samej treści jak 

pierwszy, mianowicie zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na rok 2019. Projekt uchwały był 

opiniowany przez Komisję Budżetu, proszę Przewodniczącego Komisji  

o zabranie głosu.  

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Pani Przewodnicząca! Komisja 

Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni  

mają zapytania, uwagi do projektu tej uchwały? Nie widzę.  

W takim razie przechodzimy do głosowania projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 

2019 r. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały – naciska przycisk i podnosi 

rękę. Kto jest przeciw – naciska przycisk i podnosi rękę? I kto się wstrzymał – 

naciska przycisk i podnosi rękę? Stwierdzam, że również ten projekt uchwały 

przyjęliśmy jednogłośnie.  
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Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 2019 r. (imienny wykaz 

głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu).  

 

Patrz uchwała Nr XVIII/99/2019 - załącznik nr 7 do protokołu.  

 

 

3) Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – I kolejny, ostatni projekt 

uchwały, zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2019 – 2023 – i tutaj również  

z wymienionym załącznikiem do projektu tej uchwały – załącznikiem nr 1. 

Projekt tej uchwały był omawiany na Komisji Budżetu, proszę więc 

Przewodniczącego o podanie nam opinii komisji.  

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Komisja Budżetu również 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni  

mają zapytania do projektu tej uchwały? Nie widzę.  

W takim razie przechodzimy do głosowania projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na lata 2019 – 2023. Kto jest za przyjęciem projektu tej uchwały 

– naciska przycisk i podnosi rękę. Kto jest przeciw – naciska przycisk i podnosi 

rękę? I kto się wstrzymał – naciska przycisk i podnosi rękę?  

Stwierdzam, że uchwałę tę podjęliśmy również jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 2019 r. (imienny wykaz 

głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu).  

 

Patrz uchwała Nr XVIII/100/2019 - załącznik nr 9 do protokołu.  
 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Czy Pan Prezydent chciał zabrać 

głos? Proszę bardzo. 

Prezydent Miasta – J. Górczyński – Pani Przewodnicząca! Panie i Panowie 

Radni! Szanowni Goście! Chciałbym bardzo serdecznie wszystkim Państwu 

Radnym za jednomyślność podziękować. To jest wyjątkowa chwila, dlatego że 

w tym momencie Państwo przegłosowaliście zmiany w budżecie miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego, które umożliwią wykonanie bardzo ważnych 

inwestycji, inwestycji, na które czekają nasi mieszkańcy i pozwolę je sobie 

wymienić. Ponieważ Ostrowiec za chwilę stanie się jednym wielkim placem 

budowy jeżeli chodzi o asfaltowanie i budowanie dróg i ścieżek rowerowych, 

chcę powiedzieć, że ta uchwała pozwoli na ogłoszenie przetargów na remont  

i modernizację siedmiu ulic, siedmiu zakresów inwestycyjnych: pierwszy –  

remont ulicy Siennieńskiej, Okólnej, Głogowskiego, drugi – remont – 
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dokończenie, budowa ostatniego odcinka ulicy Rzeczki do skrzyżowania z ulicą 

Samsonowicza – Bałtowską, trzecie zadanie to jest zadanie związane z budową 

ulicy Ogrodowej, czwarte zadanie to jest zadania związane z budową ulicy 

Nowe Piaski, piąte – najważniejsze i najistotniejsze, jeżeli chodzi o wagę  

i wartość to otwarcie terenów inwestycyjnych pod kątem dróg przy  

ul. Bałtowskiej. Szóste zadanie to ulica, która bardzo długo czeka na swój 

remont, na modernizację, tam już jest pełna infrastruktura, kanalizacja sanitarna, 

na którą czekaliśmy, kanalizacja deszczowa – mam na myśli tutaj ulicę 

Miodową na odcinku od Iłżeckiej do ul. Zwierzynieckiej i ten odcinek też 

będzie realizowany. Siódmy – to odcinek łączący nowoprojektowany łącznik 

między Chrzanowskiego a Furmańską, ale ten nowoprojektowany odcinek,  

o którym mówimy, to będzie tylko taki bypass do ul. Denkowskiej, taki od 

połowy ul. Kilińskiego. Siedem zadań inwestycyjnych, które w tej chwili 

uruchamiamy, bezpośrednio związanych z miastem, będą kolejne, ale chcę się 

skupić na tych, które dzisiaj zostały umożliwione do realizacji, podkreślę 

jeszcze wagę, ciężar tych inwestycji, ponieważ wartość tych wszystkich prac, to 

ponad 38 mln zł, natomiast dofinansowanie z Narodowego Programu 

Przebudowy Dróg – za co chcę podziękować – miasto Ostrowiec Świętokrzyski 

uzyskało na poziomie 23 mln zł 400 tys. zł. Więc to jest bardzo duże 

dofinansowanie i bardzo duża wartość tych inwestycji – przypomnę: 7 zadań 

inwestycyjnych drogowych na terenie miasta Ostrowca do wykonania  

w krótkim czasie. Z tego miejsca jeszcze raz dziękuję bardzo! 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękujemy za informację.  

 

 

Ad IV/Zamknięcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego: 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Tym sposobem wyczerpaliśmy 

porządek obrad dzisiejszej sesji. Zamykam obrady XVIII nadzwyczajnej sesji 

Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. Do widzenia Państwu! 

 

Sesja Rady Miasta zakończyła się o godz. 15.18. 

 

 

Protokołowały: Przewodniczyła: 

  

 

 

Przewodnicząca Rady Miasta  

Ostrowca Świętokrzyskiego 

Marta Kamińska  

Magdalena Połetek Irena Renduda – Dudek  

 

 

 


